
SPRAWOZDANIE  Z PRAC   KOMISJI BUDŻETU i ROZWOJU za LUTY 2022r. 

Komisja miała jedno  posiedzenie w dniu 22.02.2022r.  Obecnych  6 radnych.                                                

1. Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych.     Informację przedstawiła Kierownik Wydziału 

Planowania i Realizacji Inwestycji w pierwszej kolejności inwestycje ze środków niewygasających, z 

których  jedno zadanie-budowa garażu dla OSP Smolec zostało przeniesione do realizacji w  

tegorocznym budżecie oraz zadania z  bieżącego roku.  

2.Projekt nowelizacji uchwały  Rady Miejskiej z 27.10.2010r. w sprawie trybu prac  nad projektem 

uchwały budżetowej. Omówiono wstępnie projekt uchwały przekazany przez  Skarbnik gminy. Uwagi 

dotyczyły głównie  trybu procedowania, terminów  i jednoznacznego określenia niektórych zapisów. 

Dalsze prace nad projektem będą prowadzone na  następnym posiedzeniu komisji.                                           

Projekt został  przesłany  wszystkim radnym, jeżeli ktoś chciałby przekazać swoje uwagi to proszę o 

informację do biura rady lub Przewodniczącego Komisji budżetowej. 

3.Opiniowanie projektów uchwał w sprawach:   

1) - zmiany uchwały nr LIII/381/06 Rady Miejskiej w Kątach Wrocławskich z dnia 11.07.2006r. w 

sprawie nadania statutu Zakładowi Gospodarki Mieszkaniowej – opinia pozytywna, za – 3 głosy, 

przeciw 1, wstrzymujących  2 głosy,                                                                                                                           

2) - zmianie w budżecie gminy na 2022r. – opinia  pozytywna,  za- 3 głosy, wstrzymujące – 3 głosy, 

3) - zmiany uchwały w sprawie przyjęcia  Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2035 – 

opinia jednogłośnie pozytywna,- opinia pozytywna jednogłośnie 

4) – udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków na terenie  gminy, opinia  jednogłośnie pozytywna, 

5) – udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Dolnośląskiemu – „Przebudowa drogi powiatowej w 

granicach drogi wojewódzkiej nr 347 w m.Sadków – opinia jednogłośnie pozytywna, 

6) -– udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Dolnośląskiemu – budowa drogi wojewódzkiej Kąty 

Wrocławskie – Błonie – koncepcja – dokumentacja do uzyskania decyzji środowiskowej połączenia 

dróg A4-S8,- opinia pozytywna – jednogłośnie, 

7) – udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Dolnośląskiemu – budowa ścieżki pieszo-rowerowej 

przy ul. Mireckiego w Kątach Wrocławskich – opinia  jednogłośnie pozytywna. 

4. Sprawy różne, wnioski.                                                                                                                                                         

Informacja Burmistrza o zaawansowaniu prac  nad „Strategią rozwoju  gminy”.                                                       

Wyłoniono  wykonawcę, z którym zostanie podpisana umowa  na  opracowanie strategii.                                      

Vi-ce Burmistrz przedstawił projekt zarządzenia Burmistrza w sprawie powołania zespołu doradczego 

do opracowania  ‘Strategii….”   Na komisję został zaproszony wykonawca  strategii Pan prof. Marian 

Kachniarz, który po prezentacji i przedstawieniu swoich doświadczeń  i dorobku  w tym obszarze 

odpowiadał na pytania  radnych.                                                                                                                          

W pierwszej połowie marca powinno odbyć się  spotkanie nowo powołanego zespołu. 

Omówiono dalsze prace  nad Wieloletnim Planem Inwestycyjnym.  Z uwagi na  zmieniające się 

uwarunkowania w zakresie finansów publicznych  dalsze prace będą kontynuowane po analizie 

wykonania  budżetu gminy za  I półrocze br. 

Komisja najprawdopodobniej skupi się na opracowaniu propozycji planu inwestycji na lata 2023-24r. 

Sytuacja finansowa, społeczno-gospodarcza znacznie ogranicza i podważa celowość  planowania np. 



do 2030r. Opracowanie  takiego planu  w pierwotnej planowanej formie to przede wszystkim 

czasochłonność dla pracowników Wydziału PiRI. Biorąc  pod uwagę zaangażowanie wydziału w  

realizację zadań ze środków niewygasających do końca czerwca br. oraz zadań tegorocznych, w tym 

kilku inwestycji o znacznym budżecie celowym i rozsądnym jest zajęcie  takiego stanowiska. 

Przewodniczący Komisji BiR 

        Jarosław Wojciechowski 

 


